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Název  KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK 

Datum konání 20. 4. 2017 

Místo konání Hasičská zbrojnice 

Přítomní členové M. Řezníček, R. Peška, M. Velan, J. Zeman  

Hosté O. Krištof 

Omluveni D. Chudoba, B. Heinz, R. Ivičič, P. Petřík, 

Program různé 

Obsah 

1. Úvod, prezence, seznámení s programem. 

2. Pasport dopravního značení: Schválen. R. Peška přinesl schválený pasport a seznámil přítomné 

s jeho výslednou podobou po drobných úpravách a hrubě odhadl cenu jeho realizace. Nyní je 

třeba jakékoli změny a aktualizace zanášet do pasportu, aby korespondoval s realitou.  

3. Plánují se úpravy 2 přechodů na ul. Brněnské + zrušení 1x u původně plánovaného obchodního 

střediska, kde je nyní bezpředmětný. Příp. obnova tím není vyloučena. 

4. Radar: Je ve zkušebním provozu, 24. 4. by měl být v provozu plném. Přesun současného na ul. 

Jiříkovskou. Možná se podaří i měření na ul. Nádražní. 

5. Komise navrhuje udělat na ul. Riegrově ofic. zpevněné parkovací plochy pod svahem Hájku. 

6. Komise žádá opravu děr ve vozovce u retardéru na ul. Hřbitovní (před kostelem). 

7. Komise upozorňuje na poškozený povrch kruhového objezdu u Bedřichovic, kde od strany 

Podolí je u středu poškozeno okrajové dláždění a popraskaný asfalt.   

8. Od „stavební komise“ přišel podnět na úpravy ul. Wurmovy. KDBP prodiskutovala s tím, že 

zákaz zastavení má na jedné straně opodstatnění, parkuje se na opačné straně a snížení rychlosti 

postrádá vzhledem ke stavu vozovky smysl. Rekonstrukce Wurmovy a příp. vytvoření 

parkovacích míst je v předběžném jednání. 

9. Přišla nabídka na účast v projektu „Bezpečně do školy“, se kterým M. Velan seznámil přítomné. 

První schůzka se koná 26. 4. a mohou se zúčastnit i členové komise. Stanovisko k projektu: Lze 

oslovit BESIP a je to zdarma, navíc jednání města směřuje ke stejným cílům i bez účasti na 

projektu.  

10. MŠ Brněnská pole: Požadavek na ukazatel u ul. Brněnské byl předán vedení města. Značku o 

parkování pouze pro MŠ zkusí vyřešit R. Peška, jinak bude zanesena do pasportu. 

11. M. Velan seznámil přítomné s reakcí na podněty radě. Komunikaci ze své strany považuje 

komise za precizní, odezvu už méně. 

12. Volná diskuse na různá témata. 

Vyhotovil: Michal Velan 


